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SSlloovvoo  ppaanníí  řřeeddiitteellkkyy  

 

 

Zastavit čas v tuto vánoční chvíli.  

Poslouchat jak andělé mávají křídly.  

A vidět štěstí kolem sebe. 

Cítit, jak sněhová vločka zebe… 

 

 

 

Vážení a milí,  

 

adventní čas je tu a s ním začíná období radostného očekávání a příprav na 

Vánoce. Už brzy vůně cukroví provoní každičký kout a rozezní se koledy. 

Vánoce jsou tím nejkrásnějším obdobím v roce a my si musíme umět vážit 

štěstí, které máme, protože ne každý je může strávit se svými blízkými. Vážíme 

si jeden druhého, vytváříme nové vzpomínky, když jsme spolu, a ty se stanou 

příběhem našeho života. 

Blíží se závěr roku, což nás svádí k bilancování, co se nám podařilo. Tento rok 

byl v duchu změn nejen organizačních, ale i příležitostí a výzev, kterých jsme se 

chopili.   

Děkuji touto cestou všem zaměstnancům za spolupráci, profesionální a lidský 

přístup. 

Přeji vám klidné prožití vánočních svátků a vše nejlepší do nového roku, hodně 

štěstí, zdraví a radosti. 

 

Vaše  

Eva Kalová 
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         Zprávičky 

      Domov pro osoby se zdravotním postižením 

              Oddělení Z1, Z2, Z3, Z4 

 

 

Dámský klub 

 

Každou středu se těšíme na setkání v Dámském klubu a posezení při kávě, čaji a malém 

občerstvení.  Program klubu se odvíjí podle ročního období a v podzimním čase stále 

využíváme hezkého slunečného počasí a trávíme čas procházkami a posezením  

v mezigenerační zahradě. Hodně úsilí jsme věnovaly přípravě ručních výrobků na prodejní  

jarmark v rámci Dne otevřených dveří. Tentokrát to byly korálkové náramky, přívěsky na 

klíče z vlny, svícny, blahopřání, ručně malované tašky a spousta dalšího. Abychom naladily 

naše chuťové pohárky, připravily jsme si mrkvovo-jablečný salát a také jsme si upekly 

jablečný štrůdl s ořechy. Vyzkoušely jsme si tvoření papírových hvězd a dřevěných vloček 

z kolíčků na prádlo. V listopadu jsme připravovaly výrobky na vánoční jarmark - zdobené 

šišky, vánoční blahopřání, svícny a adventní věnečky a také jsme společně vánočně vyzdobily 

pokoje a společné prostory. V klubu nás to stále moc baví a těšíme se na další setkávání. 
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Den otevřených dveří 

 

V září proběhl v našem zařízení, po delší odmlce, Den otevřených dveří. Čekal nás 

bohatý kulturní program a již tradiční prodejní jarmark. Zastoupeny byly všechny naše dílny 

se svými výrobky, výrobky uživatelek z Chráněného bydlení a také Dámského klubu a Klubu 

seniorů, který vystoupil s pásmem známých českých písniček. Pochutnali jsme si na 

specialitách z grilu a zákuscích a výborné kávě z cukrárny.   
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Vánoční jarmark 

26. listopadu se konal vánoční prodejní jarmark, kde jsme si mohli zakoupit tradiční výrobky 

z našich dílen – keramiku, koberečky, polštářky a spoustu rukodělných drobností a také 

adventní věnečky, vánočně laděné zboží a dárečky pro naše blízké. Také byli pozvaní prodejci 

z blízkého okolí, kteří nabízeli voňavé perníčky, bylinné čaje, svíčky z včelího vosku, 

keramiku a jiné vánoční zboží. Ochutnali jsme výborný vánoční punč, ať už alko či nealko, 

každý dle své chuti. Vyvrcholením jarmarku bylo slavnostní rozsvícení vánočního stromečku 

na nádvoří, s pěveckým vystoupením dětí ze ZUŠ Jevíčko.  Jejich písničky a koledy nás 

krásně naladily na přicházející adventní čas a nadcházející vánoční svátky. Už zbývá jen 

zapálit první svíčku na adventním věnci a těšit se na Vánoce. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

uživatelé DOZP a aktivizační pracovnice Olga Cikánová 
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Domov se zvláštním režimem 

Oddělení P1, P2 a P3 
 

Léto uběhlo a nám nastal podzimní čas. Každé roční období má své kouzlo, tak i my jsme si 

je náležitě užili. 

Snažili jsme se co nejvíce času trávit venku, protože počasí bylo opravdu krásné. S prvními, 

dozrálými jablíčky jsme si upekli štrůdl, plněné jablečné rohlíčky a pečená jablka. K tomu je 

nevhodnější odrůda „citronek“, neboli jak se v našem kraji říká „mastniček“. Sami uživatelé 

se shodli na tom, že stačí zavřít oči a přenesou se zpět do dětství, kdy to byla pochoutka nade 

vše. A přitom stačí tak málo – jablíčko, cukr a kousek másla. 

Taky byl nejvyšší čas připravit výrobky na zářijový jarmark a nacvičit hudební vystoupení. A 

právě zpívání našich seniorek veřejně, před publikem chce velkou odvahu, proto jim musíme 

ještě jednou poděkovat. 

S nástupem podzimu jsme začali jezdit do kina v Boskovicích. Ve středu odpoledne tam 

probíhá Kino senior. Jsou to speciální, filmová, odpolední představení se sníženou hlasitostí 

určená jen seniorům. Většinou se jedná o české, romantické komedie. Už jsme zhlédli např. 

film Řekni to psem, Hádkovi… Po filmovém představení navštěvujeme s uživateli cukrárnu a 

myslím, že vždy stráví velmi příjemné odpoledne. 

V listopadu jsme si připomněli Památku zesnulých, zapálili svíčky a zavzpomínali na naše 

blízké a přátele, kteří s námi už nejsou. 

A kromě toho dál trénujeme paměť, cvičíme, zpíváme, chodíme na svatou mši, modlitební 

setkání a slavíme narozeniny. Tentokrát nás na oslavu pozvaly p. Vozdecká, P. Škvařilová a 

p. Nejezchlebová. Všem jim přejeme zdraví a klidné dny. 

A znovu děkujeme paní Aničce Odehnalové za to, že za námi stále chodí, vždy si udělá čas, 

přinese nám dobrou náladu a nikdy nepřijde s prázdnýma rukama. 

Všem přejeme do nového roku zdraví, pohodu a kousek štěstí. 
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uživatelé DZR a aktivizační pracovnice Bc. Ivana Bártová 
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Beseda o myslivosti 

 

Zaměstnanec našeho zařízení pan Bc. Lukáš Fiala je milovníkem myslivosti. A protože nám 

před několika lety zpestřil den velmi zajímavou besedou, poprosili jsme jej znovu a jedno 

podzimní dopoledne opět přišel rád mezi nás. 

Povídání bylo rozděleno do několika oblastí – myslivecká kynologie, střelectví a lovectví. 

Vše bylo doplněno projekcí se zajímavými informacemi a fotografiemi. A k pravé atmosféře 

přispěl i tradiční myslivecký oblek, ve kterém pan Fiala přišel oblečen.  

Tak jsme se například dozvěděli (hlavně my ženy), že mezi lovecká plemena psů nepatří jen 

nejznámější jezevčík, ale i Slovenský kopov, Výmarský ohař, Štýrský brakýř, Jagdteriér, 

Irský setr, Welššpringršpaněl, Bígl, Labrador a spouta dalších plemen. Tato se pak ještě dělí 

na barváře, honiče, přinašeče, norníky, slídiče, atd…, podle toho, jakou funkci při lovení 

zvěře zastávají. 

Dále jsme měli možnost poslechnout si něco z historie i současnosti lovectví a myslivosti.  

Pan Fiala nám přinesl ukázat své cenné trofeje a předvedl hru na lesní roh. Besedu zakončily 

dotazy uživatelů.  

Děkujeme panu Fialovi za příjemně a zajímavě strávené dopoledne. 

 

uživatelé DZR a aktivizační pracovnice Eva Hirtová 
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  Chráněné bydlení 
 

Ze zápisků paní Zuzany Vrkočové 

 

Zuzana, Jana, Lenka se připravují na Vánoce. Budeme péct cukroví nepečené a taky už dárky 

máme nakoupené pro sebe a svou rodinu. Každá má svoje dárky. Uklízíme linku. 

 

Všichni se už těšíme. Taky chodíme do práce. Prodávaly jsme na vánočním jarmarku.  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Taky nám dovezli cédéčka, ale jiný, než jsme to pochopily, jak to dělat….   

Jana, Mančinka a druhá Jana to vytahuje, já to dávám do krabice. Třídíme to plasty zvlášť, 

papíry do krabice. Sáčky se dávají do koše. Pomáhám. 

 

Tady v Boskovicích každá dělá svoji práci. Jsme rádi, že není koronavirus, že můžeme jet 

domů na Vánoce, že můžeme být se svojí rodinou na Vánoce. Pavla, Maruška měly strach, 

aby se nám nic nestalo, ale už víme, jak to rozbalovat. Cédéčka, to už máme poslední. Taky 

nás Pavla fotila.  
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ZPRÁVIČKY – FOTODENÍČEK Z CHRÁNĚNÉHO BYDLENÍ 
 
MILUJEME NÁKUPY 😊 

 

 
 

             

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 
… a umíme se za ně odměnit 

 

 

 

V LISTOPADU JSME NEZAPOMNĚLI NA NAŠE BLÍZKÉ, KTEŘÍ UŽ TU 

S NÁMI NEMOHOU BÝT 

 

 
 

                      

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Je důležité nezapomínat a najít si čas na ztišení a vzpomínání. Na snímcích je paní Věra  

a paní Bohuška na hřbitově v Knínicích. 

Ten během roku pravidelně navštěvují. 
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17. 11. VZÁCNÁ NÁVŠTĚVA  

 

 

 
                                                                         Po velice dlouhé „covidové“ době 

k nám zase  

                                                                                     zavítali naši přátelé z bývalého domova 

v Jinošově. 

                        

                                                                                     Bylo to úžasné setkání, krátké, ale o to  

                                                                                     milejší. 

 

                                                                                     Nejšťastnější byla paní Jana, kterou 

navštívil  

                                                                                     její dlouholetý kamarád – Štefan. 

 

                                                                                    Také paní Mančinka a její kamarád byli  

                                                                                     nadšení. Vzpomínali na všechny minulé,  

                                                                                     společné akce a začali plánovat 

                                                                                     další setkání – třeba oblíbený 

„taneček“. 

                                                                                      

 

 

 

 

26. 11. VÁNOČNÍ JARMARK V ZAŘÍZENÍ 

 
                   

                                                             

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 Po stejně dlouhé době se v zařízení konal tradiční VÁNOČNÍ JARMAK. 

Všichni jsme si ho moc užili a zvlášť VÁNOČNÍ PUNČ byl opravdu moc dobrý. MŇAM 😊 
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NÁKUPY, VAŘENÍ, PROCHÁZKY 

 

Je spoustu věci, které máme rádi a také je rádi děláme. Těší nás společná práce, zážitky, 

přátelé… 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

A protože je toto náš poslední příspěvek v roce 2022, 

 

PŘEJEME VŠEM NAŠIM KAMARÁDŮM, ZNÁMÝM, PŘÁTELŮM, ASISTENTŮM I 

DALŠÍM PRACOVNÍKŮM: 

* KRÁSNÉ A KLIDNÉ VÁNOČNÍ SVÁTKY 

* SPOUSTU SETKÁNÍ S PŘÁTELI A VŠEMI, CO MÁTE RÁDI 

* HODNĚ ZDRAVÍ A DOBRÉ NÁLADY 

* OPTIMISMUS  

* VLÍDNÉ ZACHÁZENÍ 😊 A VŮBEC HEZKÉ ČASY 

 

POKLIDNÝ NOVÝ ROK 2023 VÁM VŠEM PŘEJÍ 
 

UŽIVATELÉ A PRACOVNÍCI CHRÁNĚNÉHO BYDLENÍ 
 

 

 

 

 

 

 

zapsala Bc. Dagmar Dyčková, vedoucí CHB a sociální pracovnice CHB   
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KOCOUROVO OKÉNKO 

 

 

Dobrý den, moji milí, 

hlásí se – váš KOCOUR  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Tentokrát se hlásím v opravdu vyjímečný čas – zanedlouho budemě zapalovat poslední  

svíčku na adventním věnci, a to znamená, že…  

***VÁNOCE JSOU UŽ BLIZOUČKO *** 

 
 

A co vám přeji za všechny kocourky, kočičáky, čičouny a čičandy? 
* ZÁŘIVÉ A JISKŘIVÉ VÁNOCE – JAKO OČI KOČIČÍ 

* MĚKOUČKÝ PELÍŠEK 

* TEPLOUČKÝ KOŽÍŠEK 

* A KOLEM SEBE VŽDY HODNĚ PŘÁTEL, CO PRO VÁS MAJÍ  

DOBRÉ SLOVO A NĚJAKOU TU DOBROTU 😊 

 

A NA NOVÝ ROK? 

PEVNÝ A TICHOUČKÝ KOČIČÍ KROK  
 

 

 

Těším se v mém dalším Okénku , tentokrát už v roce 2023                                 

 

VÁŠ KOCOUR - GRAF CAT VON ŠEBETOV 

 

 

 

za koucoura zapsala Bc. Dagmar Dyčková, vedoucí CHB a sociální pracovnice CHB   


